
Dz 12.0021.19. 2016    

      

     Protokół Nr 19 

z XIX sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia 9 lutego 2016 roku. 

 

XIX  sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim otworzył o godz. 18:30   Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch słowami „Otwieram  XIX  sesję Rady 

Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim”. Po sprawdzeniu  listy obecności  (załącznik Nr 1 do 

protokołu) i stwierdzeniu wymaganego quorum do podejmowania prawomocnych 

rozstrzygnięć prowadzący przystąpił do ustalenia porządku obrad (doręczony radnym wraz z 

zawiadomieniem o dzisiejszej sesji) i przedstawił jego treść.  

Przewodniczący obrad zapytał  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 

przedstawionego porządku obrad. 

Nie zgłoszono żadnych wniosków do porządku obrad. 

 

1. Otwarcie XIX  sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII  sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim z dnia 

12.01.2016 r.  

4. Podjęcie uchwał : 

Druk Nr 1 (projekt Komisji Edukacji) w sprawie: korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na rok 2016 

Druk Nr 2 (projekt uchwały zarządu ) w sprawie:   korekty podziału  środków finansowych na 

„Obsługę Dzielnic” w 2016 roku. 

 

Druk Nr 3 (projekt uchwały zarządu ) w sprawie: korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2016 rok. 

Druk Nr 4 ( projekt Komisji Bezpieczeństwa) w sprawie:   ograniczenia sprzedaży alkoholu w 

sklepach monopolowych na terenie Dzielnicy XII. 

 

Druk Nr 5 (projekt Komisji Ochrony Środowiska) w sprawie:   podtrzymania negatywnej opinii 

w/s „Budowy instalacji do biologicznego przetwarzania odpadów1) na terenie PUK van 

Gansewinkel Kraków. 

 

Druk Nr 6 (projekt Komisji Ochrony Środowiska) w sprawie: umowy najmu części 

powierzchni dachu budynku Zespołu Szkół Specjalnych Nr 11 z siedzibą przy al. 

Dygasińskiego w Krakowie. 

 

Druk Nr 7(projekt Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Druk Nr 8 (projekt Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 9 (projekt Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 10 (projekt Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego 

 

5. Wolne wnioski 

6. Ogłoszenia i komunikaty 

7. Zakończenie sesji. 

 



-Prowadzący przechodzi do kolejnego pkt. porządku obrad:. 

 

Ad 3 

Przyjęcie protokołu  z  XVIII  sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim. 

-Prowadzący obrady zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu z  XVIII sesji Rady 

Dzielnicy XII. 

W związku tym, że nikt nie zgłosił uwag prowadzący poinformował zebranych, że protokół 

został  przyjęty.  

 

Ad. 4. Podjęcie uchwał : 

-prowadzący obrady przechodzi do kolejnego punktu porządku obrad i prosi przewodniczących 

komisji o przedstawienie kolejno projektów uchwał 

 

Druk Nr 1 

Projekt uchwały w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na rok 2016  w imieniu projektodawcy przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Edukacji  pani Barbara Leśniak. 

Komisja edukacji dokonała podziału kwoty 15 000 zł zabezpieczonej uchwałą X/124/2016 z 

dnia 2 lipca 2015 r. na realizację konkursów międzyszkolnych i międzyprzedszkolnych. 

Komisja przyznając środki dla poszczególnych placówek  kierowała się ilością 

organizowanych przez nie konkursów. Przewodnicząca komisji poddała pod rozważenie rady  

propozycję zwiększenia środków na konkursy w roku 2017. 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 21 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XIX/210/2016  

z dnia  9 lutego 2016 r.  

 

Druk Nr 2 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie:   korekty podziału  środków finansowych na „Obsługę 

Dzielnic” w 2016 roku w imieniu projektodawcy przedstawił Przewodniczący Zbigniew 

Kożuch. 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 21 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XIX/211/2016  

z dnia  9 lutego 2016 r.  

 

Druk Nr 3 

Projekt uchwały w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2016 rok w imieniu projektodawcy przedstawił 

Przewodniczący Zbigniew Kożuch. 

Prowadzący Zbigniew Kożuch zgłasza w imieniu zarządu poprawki do projektu uchwały o 

następującej treści: 

Zmienia się zakres rzeczowy zadania przyjętego Uchwałą Nr X/124/2015 Rady Dzielnicy XII  

z dnia 02.07. 2015   w następujący sposób: 

z: 



A) PRACE REMONTOWE: SZKÓŁ PODSTAWOWYCH, 

GIMNAZJÓW, PRZEDSZKOLI ORAZ ŻŁOBKÓW –  kwota 
Jednostka 

realizująca 

Żłobek Samorządowy Nr 28- remont pomieszczeń grupy II 10 000 zł Żłobek nr 28  

na  

A) PRACE REMONTOWE: SZKÓŁ PODSTAWOWYCH, 

GIMNAZJÓW, PRZEDSZKOLI ORAZ ŻŁOBKÓW –  kwota 
Jednostka 

realizująca 

Żłobek Samorządowy Nr 28- podłączenie wody użytkowej do 

MPEC-u. 
10 000 zł Żłobek nr 28  

 

- Zmienia się zakres rzeczowy zadania przyjętego Uchwałami Nr X/124/2015 Rady Dzielnicy 

XII  z dnia 02.07. 2015   oraz XII/142/2015 z dnia 25.08.2015 w następujący sposób: 

z: 

H) DZIELNICOWY PROGRAM OCHRONY ZDROWIA I 

PROFILAKTYKI ZDROWOTNEJ kwota 
Jednostka 

realizująca 

Organizacja wolnego czasu seniorów ( m.in. zajęcia na basenie) 8 000 zł SO  UMK   

na  

H) DZIELNICOWY PROGRAM OCHRONY ZDROWIA I 

PROFILAKTYKI ZDROWOTNEJ kwota 
Jednostka 

realizująca 

Organizacja wolnego czasu seniorów-zajęcia na basenie 8 000 zł SO  UMK  

§ 6. Zmniejsza się o kwotę  27 000 zł ogólną pulę środków w ramach programu C) BUDOWA, 

MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ – 

(powyższa zmiana dotyczy zadań z zakresu remontów dróg i chodników) do kwoty jak w tabeli 

poniżej: 

C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE 

MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ 
kwota 

Jednostka 

realizująca 

 887 500 zł ZIKiT  

 

a kwotę zmniejszaną  27 000  zł przeznacza się na nowe zadania jak poniżej 

 

A) PRACE REMONTOWE: SZKÓŁ PODSTAWOWYCH, 

GIMNAZJÓW, PRZEDSZKOLI ORAZ ŻŁOBKÓW –  kwota 
Jednostka 

realizująca 

Budowa, rozbudowa lub adaptacja budynku SP Nr 61 na 

potrzeby Przedszkola Samorządowego Nr 49 
25 000 zł ZEO  

 

I) DZIELNICWY PROGRAM WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH PLACÓWEK: OŚWIATY, 

KULTURY, SPORTU, POMOCY SPOŁECZNEJ I 

ZDROWIA 

 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

Filia Nr 2 PBP ul. Jasińskiego– zakup regałów 1 000  zł PBP  

    

Gimnazjum Nr 29- organizacja turnieju koszykówki wspólnie ze 

Strażą Miejską 
1 000 zł ZEO  



    

 

 

- Pani Grażyna Fijałkowska wyjaśniała zebranym, że na spotkaniu w Wydziale Edukacji, które 

dotyczyło sytuacji Przedszkola nr 49 rozpatrywano 3 możliwości rozwiązania obecnej sytuacji: 

1. dobudowa skrzydła przedszkola nr 49 

2. wyprowadzenie ze Sz. Podstawowej nr 61 Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej i 

ulokowanie w tej placówce Przedszkola 49, to rozwiązanie rodziło by ogromne trudności i 

koszty 

3. wybudowanie przedszkola przy ZSO Nr 10 przy al. Dygasińskiego 

Wydział Edukacji UMK opowiedział się za 3 propozycją. 

-przewodniczący Kożuch przypomniał sytuację Przedszkola 49. Spółdzielnia Mieszkaniowa 

Nowy Prokocim chce wypowiedzieć umowę najmu, która jest zawarta z Przedszkolem 49. W 

tym momencie  SM czeka na decyzję UMK. W związku z reformą edukacji  na terenie dzielnicy 

XII  zabraknie miejsc w przedszkolach dla dzieci 3 i 4 letnich, sytuacja jest niepokojąca. 

 

-prowadzący poddaje poprawkę zarządu pod głosowanie: 

Za 21, przeciwko 0, wstrzymujących się 0 głosów 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z poprawkami pod 

głosowanie, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 21 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XIX/212/2016  

z dnia  9 lutego 2016 r.  

 

Druk Nr 4 

Projekt uchwały w sprawie:   ograniczenia sprzedaży alkoholu w sklepach monopolowych na 

terenie Dzielnicy XII w imieniu projektodawcy przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa Pan Janusz Zadwórny. 

 W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. Piotr Fąfara, p. Marin Szymański, p. 

Zbigniew Kożuch, p. Janusz Zadwórny, p. Małgorzata Stawarz, p. Mieczysław Lasota, p. 

Andrzej Józefczyk, p. Barbara Leśniak, p. Grażyna Fijałkowska 

-Pani Grażyna Fijałkowska składa wniosek formalny o cofnięcie projektu uchwały do komisji 

bezpieczeństwa w celu przeanalizowania przepisów dot. wydawania koncesji, ilości koncesji 

wydanych 2015 i 2016 r. na terenie Krakowa  i Dzielnicy XII i przygotowania nowego projektu 

uchwały 

- prowadzący poddaje zgłoszony wniosek pod głosowanie rady: 

Za 16 głosów 

Przeciwko – 3 głosy 

 Wstrzymujących się- 2 głosy 

-Prowadzący obrady stwierdza, że projekt uchwały wolą większości został cofnięty do komisji  

Druk Nr 5 

Projekt uchwały w sprawie: podtrzymania negatywnej opinii w/s „Budowy instalacji do 

biologicznego przetwarzania odpadów na terenie PUK van Gansewinkel Kraków  przedstawiła 

w imieniu  komisji Przewodnicząca komisji Pani Elżbieta Matykiewicz. 

- pan Marcin Szymański  wnioskuje o zmianę nazwy firmy z „Gansevinkel” na obecnie 

funkcjonującą nazwę „Remondis” 

 

-prowadzący poddaje poprawkę pana radnego Szymańskiego pod głosowanie, która została 

przyjęła stosunkiem głosów :21 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  



 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z poprawką pod głosowanie, 

który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 21 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr  XIX/213/2016  

z dnia  12 stycznia 2016 r.  

 

Druk Nr 6 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: umowy najmu części powierzchni dachu budynku 

Zespołu Szkół Specjalnych Nr 11 z siedzibą przy al. Dygasińskiego w Krakowie przedstawiła 

w imieniu Komisji Ochrony Środowiska pani Elżbieta Matykiewicz. 

 Jest to negatywna opinia w spr. umowy najmu części dachu. 

- pan Piotr Fąfara zapytał jakie są opinie Rady Rodziców oraz Rady Pedagogicznej działającej 

w placówce na temat tej umowy. 

- przewodnicząca komisji wyjaśniła, że są to opinie pozytywne 

 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 5 za, 12 przeciw, 4 wstrzymujące się  

- W związku z tym, że uchwała opiniująca negatywnie możliwość umowy najmu części dachu 

w ZSS nr 11 nie uzyskała większości Przewodniczący wyjaśnił, że na kolejnej sesji rada będzie 

procedowała projekt opiniujący pozytywnie przedmiotową umowę. 

 

Druk Nr 7 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

przedstawiła w imieniu projektodawcy Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara 

Frączek. 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 21 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr  XIX/214/2016  

z dnia 9 lutego 2016 r.  

 

Druk Nr 8 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

przedstawiła w imieniu projektodawcy Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara 

Frączek. 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr  XIX/215/2016  

z dnia 9 lutego 2016 r.  

 

Druk Nr 9 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

przedstawiła w imieniu projektodawcy Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara 

Frączek. 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr  XIX/216/2016  

z dnia 9 lutego 2016 r.  

 

 Druk nr 10 



Projekt uchwały w sprawie: w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

przedstawiła w imieniu projektodawcy Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara 

Frączek. 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr  XIX/217/2016  

z dnia 9 lutego 2016 r.  

Ad.5. Wolne wnioski  

Brak 

Ad.6  Ogłoszenia i komunikaty 

Przewodniczący zespołów problemowych ustalili terminy posiedzeń komisji: 

Komisja Infrastruktury 08.03. godz. 17:30 

Komisja Edukacji- 09.03. godz. 17:30 

Kom. Ochrony Środowiska- 08.03.2016 godz. 18:00 

Komisja Architektury – 08.03.2016 godz.  17:00 

 

- pan T. Guzik opiekun Młodzieżowej Rady Dzielnicy XII zaprasza zebranych na konferencję 

organizowaną przez MRD w Gimnazjum nr 29 przy ul. Aleksandry 17. 

- Pan Dawid Kwiatkowski – przewodniczący Komisji Sportu zaprasza chętnych na wizję w 

terenie w Parku Lilii Wenedy w najbliższą sobotę ok. godz. 14:00. Spotkanie dotyczy 

rozbudowy Skate Parku. W budżecie dzielnicy mamy zarezerwowaną kwotę 80 000 zł na ten 

cel, natomiast koszt wykonania II etapu rozbudowy Skate Parku wynosi 190 tys. zł. Należy w 

najbliższym czasie podjąć decyzję tej sprawie, temu służy to spotkanie. 

- Pan Janusz Zadwórny uczestniczył w spotkaniu organizowanym przez Wydział Architektury 

w spr. wydania przez Radę Dzielnicy XII negatywnej opinii dla inwestycji budowa budynków 

wielorodzinnych przy ul. Republiki Korczakowskiej. Na spotkanie nie przyszedł  inwestor, był 

obecny tylko przedstawiciel Dzielnicy oraz pracownik Wydziału. Pan Janusz Zadwórny jest 

oburzony takim działaniem, prosi aby zwrócić na to uwagę w mieście. 

-Pan Piotr Wojciechowski zwraca się po raz kolejny do Zarządu z prośba o przypomnienie, czy 

zwrócenie się do BPP o przyśpieszenie przygotowania planów zagospodarowania dla Dzielnicy 

XII. 

-Pan Tomasz Guzik informuje zebranych , że pierwszy numer „Dwunastki” może się ukaże w 

drugiej połowie marca 2016 r., ale nie jest to do końca pewne. 

Ad 7. Zakończenie sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Prowadzący zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady 

XIX sesji Rady Dzielnicy XII w dniu 9 lutego 2016 r.  o godz. 19:30. 

Protokołowała:                                                                     Prowadzący obrady: 

Małgorzata Synowiec                    Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 

 

                        Zbigniew Kożuch  


